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前言

　　建设现代化的国际城市，提高语言交流的国际化水平是一项十分重要的内容。
北京市民讲外语活动组委会、北京市人民政府外事办公室和英国剑桥大学考试委员会ESOL．考试部联
合推出北京英语水平考试(BeJing Englist Testing Systerm，简称BETS)，并编辑出版了北京英语水平考试
大纲、标准教程、全真模拟题等，旨在以筹备2008年奥运会为契机，持续和深入地推进北京市民讲外
语活动，使我们的城市在经济繁荣、社会进步的过程中，更好地学习、借鉴了世界上的先进文明成果
，更好地实现悠久、灿烂的历史文化的继承、
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内容概要

　　《北京英语水平考试考试大纲》(第1级)共分五部分，包括北京英语水平考试（BETS）简介
、BETS-1考试的级别标准、BETS-1考试的形式、内容和结构等。
“北京英语水平考试”（BET1）是由北京市政府外事办公室、北京市民讲英语活动组委会、北京市教
育考试院联合推出的综合性考试，评测考生包括听、说、读、写各项语言技能，与剑桥考试委员
会KET考试接轨，通过考试的考生可同时获得“北京英语水平考试等级证书”和国际认证。
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章节摘录

　　Paper 3 Speaking　　IntroductionThe Speaking Test has three parts and lasts 10 to 13 minutes, involving two
examinersand a pair of candidates. One examiner is an interlocutor while the other, who takesno part in the
interaction, is an assessor. The speaking component contributes 25%of the marks for the whole test.　　Part 1　
　This takes 4 to 5 minutes. In this part, each candidate interacts with the interlocutor,using the language normally
associated with meeting people for the first time, givingfactual information of a personal kind, for example, name,
place of origin, occupation,family, etc. Candidates are also expected to be able to talk about their daily life,interests,
likes, etc.　　Part 2　　This takes 3 to 4 minutes. In this part, the two candidates interact with each other.This
involves asking and answering questions about factual information of a nonpersonalkind. Prompt cards are used to
stimulate questions and answers which will be related todaily life, leisure activities and social life (including
references to places, times, services,where to go, how to get there, what to eat, etc.).　　Part 3　　This takes 3 to 4
minutes. In this part, each candidate is given a different picture todescribe. The picture contains items of
vocabulary connected to a central pictureshowing everyday activities associated with a theme, e.g. a street scene in a
citycentre. The candidate is asked to name the individual vocabulary items, e.g. shoppingbags, a map, and to then
describe the activities in the central picture, e.g. a woman islooking at a map. The topics for each picture are linked
to activities associated withsome key work sectors.
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编辑推荐

　　北京英语水平考试(BeijingEnglish Testing system，简称BETS)由北京市民讲外语活动组委会、北京市
人民政府外事办公室与英国剑桥大学考试委员会EsoL考试部共同推出。
由北京教育考试院承办。
北京英语水平考试试题由英国剑桥大学考试委员会EsoL考试部与北京市民讲外语活动组委会共同研发
。
涉及阅读、写作、语法与结构、听力和口语等方面，旨在全面考查考生综合运用语言的能力。
　　北京英语水平考试领导小组组织编写了《北京英语水平考试考试大纲》、《北京英语水平考试标
准教程》、《北京英语水平考试全真模拟试题》等系列用书，由高等教育出版社独家出版发行。
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